
《激光世界》杂志是激光与光电子行业内的著名杂志Laser 
Focus World的中文版。自2005年创刊以来，一直终致力于为

中国激光与光电子行业的工程师、研究人员、科学家以及经

理人提供技术、产品和行业信息。《激光世界》采用简体中

文印刷，双月刊，每期面向激光与光电子行业内合格的读者

发行超过12,000册。

除了印刷版外，我们的电子杂志、电子快讯（每月两期）、

网站以及线下研讨会，将为更广泛的读者提供更多技术、产

品及行业信息。

在内容方面，目前《激光世界》大约有50%的内容精选自

Laser Focus World，提供光电子技术在工业和科研领域的全

球性综合信息，包括最新技术、产品及相关应用。其余内容

来自中国本土市场，报道中国本地光电子产业的发展状况。

欢迎加入我们不断壮大的广告客户群，借助世界知名的Laser 
Focus World品牌拓展您在中国的市场份额！
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Laser Focus World China is the Chinese edition of the industry-prominent 
Laser Focus World magazine. Launched in 2005, Laser Focus World 
China provides technical and product information plus industry news to 
engineers, researchers, scientists, and managers in China. The magazine 
is published every other month in simplified Chinese and is distributed to 
more than 12,000 qualified photonics professionals.

The printed edition of the magazine is complemented by digital edition as 
well as by e-Newsletters, website, and conferences, providing expanded 
news and product and technical information to a much larger audience.

About 50% of Laser Focus World China’s editorial content is sourced 
from Laser Focus World magazine, providing comprehensive, global 
coverage of photonics technologies, products, and their application in 
both R&D and industrial settings. The content is richly supplemented by 
content generated locally in China, specifically for China's local 
photonics industry. 

Join the growing list of advertisers that are utilizing the Laser Focus 
World brand to expand your presence in China.
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